



CERTIFICATE OF PRODUCT CERTIFICATION

CHINA CERTIFICATE FOR ECOLABELLING PRODUCT

CERTIFICATE NO.: CQC17703174644

Valid from: Sep.18,2024

Valid until: Aug.17,2026

NAME AND REGISTERED ADDRESS OF THE APPLICANT Sichuan Debang Bopai Intelligent Home Co., Ltd
No.428,North Chengxidadao,Chongzhou Economic Development Zone,Chengdu City

BRAND NAME

NAME AND REGISTERED ADDRESS OF THE MANUFACTURER Sichuan Debang Bopai Intelligent Home Co., Ltd
No.428,North Chengxidadao,Chongzhou Economic Development Zone,Chengdu City

NAME AND LOCATION OF THE FACTORY Sichuan Debang Bopai Intelligent Home Co., Ltd
No.428,North Chengxidadao,Chongzhou Economic Development Zone,Chengdu City

PRODUCT NAME, MODEL AND SPECIFICATION Wood Family Furniture
Table, cabinet, table, bed, chair

THE STANDARDS AND TECHNICAL REQUIREMENTS FOR THE PRODUCTS CQC5109-2018

TYPE OF CERTIFICATION SCHEMES Product Testing + Initial Factory Inspection + Follow up Factory Inspection

This is to certify that the above mentioned product(s) complies with the requirements of CQC51-381001-2018.

Date of original issued: Aug.08,2017

The validity of the certificate is subject to positive result of the regular follow up inspection by issuing certification body until the expiry date.

The certificate information is available through the QR code below or CNCA's website: www.cnca.gov.cn



SIGNATURE:

谢肇煦



中国质量认证中心
CHINA QUALITY CERTIFICATION CENTRE



CHINA QUALITY CERTIFICATION CENTRE CO., LTD.
Section 9, No. 188, Nansihuan Xilu, Beijing 100070 P. R. China

Tel: +86 10 83886666
<http://www.cqc.com.cn>

HC 0049101



产品认证证书

中国环保认证

证书编号: CQC17703174644

发证日期: 2024 年 09 月 18 日
有效期至: 2026 年 08 月 17 日

委托人名称 四川德邦博派智能家居有限公司
及注册地址 成都崇州经济开发区晨曦大道北段 428 号
品牌

制造商名称 四川德邦博派智能家居有限公司
及注册地址 成都崇州经济开发区晨曦大道北段 428 号

生产企业名称 四川德邦博派智能家居有限公司
及生产地址 成都崇州经济开发区晨曦大道北段 428 号

产品名称和系列、规格、型号 木制居室家具
柜类、桌台类、床类、椅凳类

产品标准和技术要求 CQC5109-2018

认证模式 产品检验+初始工厂检查+获证后监督

上述产品符合 CQC51-381001-2018 认证规则的要求, 特此发证。

本证书为变更证书, 证书首次颁发日期: 2017 年 08 月 08 日

证书有效期内本证书的有效性依据发证机构的定期监督获得保持。

可通过扫描下方二维码或登录国家认监委网站 (www.cnca.gov.cn) 查验证书信息



签发:

谢肇煦



中国质量认证中心
CHINA QUALITY CERTIFICATION CENTRE



中国质量认证中心有限公司
中国·北京·南四环西路188号9区 100070

电话: +86 10 83886666
<http://www.cqc.com.cn>

HC 0049101